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Rada Miasta Poręba 
RM.0002.59.2023 

Protokół nr LIX/2023 

LIX Sesja w dniu 18 grudnia 2023r.  
Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2023r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:57 
tego samego dnia. 
Miejsce: Obrady LIX sesji Rady Miasta odbyły się w budynku MOK, w budynku 
Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie, w Sali nr 28. 
Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 

Numery podjętych uchwał: LIX/594/22– LIX/605/23 

Załączniki do protokołu: 

1. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym; 

2. Imienne wykazy głosowania radnych; 

3. Uchwały od nr LIX/594/22– LIX/605/23; 

4. Uchwała Nr 4200/VI/196/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach z dnia 11 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta Poręby projekcie uchwały budżetowej 

na 2024 rok wraz z uzasadnieniem; 

5. Uchwała Nr 4200/VI/197/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach z dnia 11 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta Poręba projekcie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-2031. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 
2. Mariusz Błaszczuk 
3. Grażyna Furmanek 
4. Barbara Gola 
5. Krzysztof Hamerlik  
6. Przemysław Kiliański 
7. Elżbieta Kołodziej 
8. Mariusz Kołton 
9. Jolanta Łakomska 
10. Jarosław Machura 
11. Marek Miśta 
12. Krystyna Rok 
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Nieobecni: 

1. Ewelina Janeczek 
2. Marcin Kucia 
 
 
Lista obecności gości: 
 
1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra. 
2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran. 
3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha. 
4. Radca Prawny Michał Szachnitowski. 
5. Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Tomasz Turek. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła LIX Sesję Rady 
Miasta Poręba w dniu 18 grudnia 2023 r. o godz. 900, powitała uczestniczących w 
sesji radnych, Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta Poręba, 
kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników urzędu miasta 
oraz mieszkańców. 

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na 

moment otwarcia sesji w obradach uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Wraz z zawiadomieniem o zwołaniu LIX Sesji Rady Miasta na dzień 18 grudnia 2023 

roku radni otrzymali następujący porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z LVIII sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
b) uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2024 rok. 
c) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata- 2024-2031. 
d) planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na I półrocze 2024 roku. 
e) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Poręba. 
f) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy. 
g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Poręba do 
gminnego zasobu nieruchomości. 
5. Interpelacje i zapytania. 
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6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 
 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 
porządku obrad. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka 

Ajchenlaub, zgłosiła wniosek formalny o dodanie do porządku obrad 1 projektu 

uchwały: 

 

1. Projekt uchwały w sprawie petycji Górnośląskiego Stowarzyszenia 
Przewoźników Drogowych z siedzibą w Katowicach o wprowadzenie w Gminie 
Poręba określonych w tej petycji stawek i ulg w podatku od środków 
transportowych. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie petycji Górnośląskiego 
Stowarzyszenia Przewoźników Drogowych z siedzibą w Katowicach o wprowadzenie 
w Gminie Poręba określonych w tej petycji stawek i ulg w podatku od środków 
transportowych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 
Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba – zgłasza wniosek formalny o dodanie do 
porządku obrad 4 projektów uchwał:  

 

1. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole i 

domu" Gminy Poręba na lata 2024-2028; 

2. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek procentowych opłat adiacenckich 

z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń 

infrastruktury technicznej; 
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3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok; 
4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 

upływem roku budżetowego 2023 oraz ustalenia planu finansowego tych 
wydatków. 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu 
osłonowego „Posiłek w szkole i domu" Gminy Poręba na lata 2024-2028.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 
Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek 
procentowych opłat adiacenckich z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku 
wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 
Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
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Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 
Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 
upływem roku budżetowego 2023 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 
Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
 
Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w 
porządku obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr: 4.h., 4.i., 4.j., 4.k., 4.l. 

Porządek obrad po zmianach: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie protokołu z LVIII sesji Rady Miasta Poręba. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
b) uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2024 rok. 
c) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata- 2024-2031. 
d) planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na I półrocze 2024 roku. 
e) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Poręba. 
f) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 
dzierżawy. 
g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Poręba do 
gminnego zasobu nieruchomości. 
h) petycji Górnośląskiego Stowarzyszenia Przewoźników Drogowych z siedzibą 
w Katowicach o wprowadzenie w Gminie Poręba określonych w tej petycji stawek 
i ulg w podatku od środków transportowych; 
i) przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole i domu" Gminy Poręba na lata 
2024-2028; 
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j) ustalenia stawek procentowych opłat adiacenckich z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej; 
k) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok 
l) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023 
oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków; 
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 
 
 
2. Zatwierdzenie protokołu z LVIII sesji Rady Miasta Poręba. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z LVIII 
Sesji Rady Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 27 listopada 2023 roku został 
przesłany radnym drogą elektroniczną w dniu 1 grudnia 2023r., a także był wyłożony 
w Biurze Obsługi Rady Miasta. Przewodnicząca poinformowała, że do dnia 8 grudnia 
2023r. nikt nie zgłosił uwag do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia protokołu z LVIII sesji Rady Miasta Poręba..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 
Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 
międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytania zadali: 

1. Radna Krystyna Rok: Czego dotyczyło spotkanie z Panem Sebastianem 
Pionką? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Spotkanie 
dotyczyło problemu wyciekającej wody przy przystanku na Kierszuli. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:10:06). 
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2. Radna Krystyna Rok: poprosiła o rozwinięcie tematu delegacji do Sosnowca w 
sprawie SIM Zagłębie w dniu 29.11.2023r. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Są to spotkania 
techniczne, jesteśmy na etapie projektu. Planowane jest również wniesienie 
aportem do SIM budynku sąsiadującego. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:12:37). 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej zapytała, co z osobami, które 
zostaną wykwaterowane z budynku. 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Osoby te 
otrzymają ofertę, jaką obecnie dysponuje Miasto. 

3. Radna Krystyna Rok: Czego dotyczyło spotkanie z Proboszczem Piotrem  

Mizerą? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Spotkanie 
dotyczyło planowanej inwestycji związanej z budową linii autobusowej i 
związanych z nią utrudnieniach na m.in. na ul. Dworcowej. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:18:47). 

4. Radna Krystyna Rok: Czy przewidziany jest finalnie parking przy peronie? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Tak, pierwotnie 
miało powstać 10 miejsc, ale na skutek rozmów z PKP będzie ich 20. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:23:17). 

 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra uzupełnił sprawozdanie międzysesyjne o 
kolejne tematy: 

• 10.12.2023r. - udział w pierwszym przejeździe pociągu z Częstochowy do 
Tarnowskich Gór wraz z innymi włodarzami miast na trasie przejazdu, któremu 
przewodził Helmut Klabis; 
Radna Krystyna Rok zapytała, gdzie w Porębie można kupić bilet. 
Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha: Bilet można 
zakupić u konduktora bądź przez Internet. 

• 11.12.2023r. – udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 
Środowiska oraz Komisji Rewizyjnej; 

• 12.12.2023r. – udział w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz 
Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej; 

• 13.12.2023r. – udział w szkoleniu zorganizowanym przez Związek Gmin i 
Powiatów Województwa Śląskiego dotyczącym komunikowania trudnych 
zagadnień mieszkańcom; 

• 14.12.2023r. – udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej MPWiK (podsumowanie 
roku bilansowego w spółce), spotkanie z komendantem PSP, brygadierem 
Arturem Łągiewką, udział w spotkaniu Klubu Pasjonatów Historii Lokalnej oraz 
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udział w jasełkach zorganizowanych przez Szkołę Podstawową nr 2 „Broda 
Heroda” – w budynku MOK; 

• 15.12.2023r. – spotkanie w sprawie SIM Zagłębie, spotkanie w sprawie 
turnieju e-sport, udział w wigilii spółki MPWiK, udział w wigilii Koła Hodowców 
Gołębi Pocztowych; 

• 16.12.2023r. – udział w wigilii drużyny harcerskiej „Dęby” przy Szkole 
Podstawowej nr 1, udział w wigilii w Kole Myśliwych, udział w wigilii w OSP2, a 
następnie udział w wigilii w OSP1; 

• 17.12.2023r. – udział w kiermaszu świątecznym oraz koncercie laureatów 
Regionalnego Festiwalu Kolęd, Pastorałek i Piosenek Świątecznych w MOK. 

 
 
 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

 

Radna Jolanta Łakomska zapytała, czy RIO zaleciło uchwalenie podjęcie w/w 

uchwały bezterminowo. 

 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha: Tak, przy czym jest to 

jedynie upoważnienie do pokrycia części kosztów, nie zaś obowiązek. 

 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 
Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
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Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIX/594/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

b) uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2024 rok 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż głosowany będzie projekt uchwały w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2024 rok oraz poprosiła 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Poręba Krzysztofa Hamerlika o odczytanie 
Uchwały Nr 4200/VI/196/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach z dnia 11 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Miasta Poręby projekcie uchwały budżetowej na 2024 
rok wraz z uzasadnieniem. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:49:50). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Poręba na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marek 
Miśta 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
Uchwała została podjęta 9 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
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Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIX/595/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 
c) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata- 2024-2031 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż głosowany będzie projekt uchwały w 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-2031 oraz poprosiła 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Poręba Krzysztofa Hamerlika o odczytanie 
Uchwały Nr 4200/VI/197/2023 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach z dnia 11 grudnia 2023 r. w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Miasta Poręba projekcie uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-2031. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 00:56:17). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta. 
 
Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 
Radni nie zgłosili uwag. 
W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata- 
2024-2031.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marek 
Miśta 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
Uchwała została podjęta 9 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIX/596/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 
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d) planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na I półrocze 2024 

roku 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Poręba na I 
półrocze 2024 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jarosław 
Machura, Marek Miśta 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
Uchwała została podjęta 10 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIX/597/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

e) wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Poręba 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miasta Poręba.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 
Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
 
Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIX/598/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

f) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 

kolejnych umów dzierżawy 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 
Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
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Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIX/599/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy 

Poręba do gminnego zasobu nieruchomości 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 
na rzecz Gminy Poręba do gminnego zasobu nieruchomości .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 
Łakomska, Jarosław Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
Uchwała została podjęta 12 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIX/600/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

h) petycji Górnośląskiego Stowarzyszenia Przewoźników Drogowych z 

siedzibą w Katowicach o wprowadzenie w Gminie Poręba określonych w 

tej petycji stawek i ulg w podatku od środków transportowych 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały wraz ze stanowiskiem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został przesłany radnym drogą elektroniczną dnia 

15.12.2023r. 

Radca Prawny Michał Szachnitowski omówił projekt uchwały. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:06:17) 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 
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Radna Jolanta Łakomska zapytała, co jest przyczyną odmowy uwzględnienia petycji. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie udzieliła odpowiedzi.  

Głos zabrał Radny Przemysław Kiliański. 

Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:08:16) 

Radna Jolanta Łakomska powiedziała, że wiele firm decyduje się na rejestrację tam, 
gdzie jest taniej. 

Głos zabrała Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha informując, iż petycja powinna 
trafić do Ministerstwa, a nie do samorządów, każde zróżnicowanie stawek to jest 
pomoc de minimis.  
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:09:11). 
 
Przewodnicząca zapytała, czy radni mają jeszcze pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie petycji Górnośląskiego Stowarzyszenia Przewoźników 
Drogowych z siedzibą w Katowicach o wprowadzenie w Gminie Poręba określonych w 
tej petycji stawek i ulg w podatku od środków transportowych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marek 
Miśta 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
Uchwała została podjęta 9 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIX/601/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 
i) przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole i domu" Gminy Poręba 
na lata 2024-2028 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
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stałych Rady Miasta, natomiast projekt uchwały został przesłany radnym drogą 
elektroniczną w dniu 15.12.2023r. 
Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Posiłek w szkole i 
domu" Gminy Poręba na lata 2024-2028.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jarosław 
Machura, Marek Miśta, Krystyna Rok 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jolanta Łakomska 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
Uchwała została podjęta 11 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIX/602/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 
j) ustalenia stawek procentowych opłat adiacenckich z tytułu wzrostu 
wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury 
technicznej 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na komisjach 
stałych Rady Miasta, natomiast projekt uchwały został przesłany radnym drogą 
elektroniczną w dniu 15.12.2023r. 
Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawek procentowych opłat adiacenckich z 
tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń 
infrastruktury technicznej.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jarosław 
Machura, Marek Miśta 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jolanta Łakomska, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
Uchwała została podjęta 10 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIX/603/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

k) zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez 

Skarbnika Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 15.12.2023r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radna Jolanta Łakomska zwróciła uwagę, że w posiedzeniu nie uczestniczą 

przedstawiciele urzędu, choć podczas sesji były dodane projekty uchwał.  

Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran powiedziała, że jest okres zachorowań, 

natomiast projekty były omawiane na posiedzeniach komisji stałych. 

Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że można zrobić przerwę i zaprosić 

przedstawiciela urzędu, jeśli są jakieś pytania. Dodała, że na kolejnym posiedzeniu 

będą obecni kierownicy lub pracownicy referatów, których dotyczą projekty uchwał. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
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Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marek 
Miśta 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
Uchwała została podjęta 9 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIX/604/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

l) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2023 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez 

Skarbnika Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany radnym 

drogą elektroniczną dnia 15.12.2023r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 
upływem roku budżetowego 2023 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Agnieszka Ajchenlaub, Mariusz Błaszczuk, Grażyna Furmanek, Barbara Gola, 
Krzysztof Hamerlik, Przemysław Kiliański, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Marek 
Miśta 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jolanta Łakomska, Jarosław Machura, Krystyna Rok 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Janeczek, Marcin Kucia 
 
Uchwała została podjęta 9 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 
załącznik do protokołu). 
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Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod LIX/605/23 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu). 

5. Interpelacje i zapytania. 
 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie 
swoich interpelacji i zapytań. 

Interpelacje i zapytania przedstawili: 

1. Radna Jolanta Łakomska w sprawie: wycięcia drzew przy ulicy Wyzwolenia. 
(przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video: nagranie od 01:19:07). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje radni przekazali drogą 
elektroniczną na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową 
złożyli w siedzibie Urzędu Miasta Poręba. 

Po zakończeniu punktu 5 w porządku obrad Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta 
Kołodziej zarządziła 10 minutową przerwę. 

Po przerwie sprawdzono quorum. 
 
6. Sprawy różne. 
 
Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję, jaka wpłynęła do 
Rady Miasta: 
 
W dniu 28 listopada 2023 roku: 
- wpłynęło pismo od Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece (sygn. RKPE 
3903) 
 
W dniu 29 listopada 2023 roku: 
- wpłynęła skarga na Burmistrza Miasta Poręba, Sekretarz Miasta Poręba oraz 
biegłego hydrologa (sygn. RKP 3258) 
 
W dniu 1 grudnia 2023 roku: 
- wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie wykonania zaleceń 
pokontrolnych (sygn. RKPE 3974). 
 
 

KOMUNIKATY: 
 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Gospodarki i 
Ochrony Środowiska 
 

22.01.2024 
(poniedziałek) 

08:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 
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Komisja Rewizyjna 
 
 

22.01.2024 
(poniedziałek) 

 

14:00 
 
 

MOK w Porębie – sala nr 
28 
 

Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji 
 

23.01.2024 
(wtorek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 

Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej 
 

23.01.2024 
(wtorek) 

13:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 

Sesja Rady Miasta  29.01.2024 
(poniedziałek) 

09:00 MOK w Porębie – sala nr 
28 

 

Głos zabrał Radny Jarosław Machura – poinformował, że większość jego interpelacji 
została niezrealizowana. Zapytał, dlaczego Gmina nie wywiązuje się z obowiązków 
wobec mieszkańców. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra, wyjaśniając przyczyny 
braku realizacji pewnych inwestycji. 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:34:29). 
 
Radna Krystyna Rok zapytała, ile będzie trzeba czekać na nowy przystanek. 
 
Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra odpowiedział, że przystanek powstanie po 
wyłonieniu wykonawcy (były podjęte już dwie próby). Jest to ujęte w planie 
zamówień publicznych. 

Radna Krystyna Rok zapytała, czy w tym roku będą paczki dla dzieci pracowników 
MPWiK. 

Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Tomasz Turek 
powiedział, że wszyscy pracownicy otrzymali zaległe jubileusze oraz „wczasy pod 
gruszą”, a także bony pieniężne na święta. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra zauważył, że zadaniem spółki jest wypłacanie 
wynagrodzeń, a nie fundowanie paczek. 

Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha dodała, iż MPWiK jest spółką prawa 
handlowego niezależną od budżetu Miasta. 

Radna Barbara Gola zapytała, czy określono już położenie miejsc parkingowych przy 
PKP. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra odpowiedział, iż miejsca będą zlokalizowane 
jak najbliżej zakrętu przy ul. Dworcowej, w stronę ul. Niepodległości. 
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Pytanie zadał Wiceprzewodniczący Rady Miasta Poręba Krzysztof Hamerlik: czy 
parking będzie utwardzony kostką brukową? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: PKP wykona 
pełnowymiarowy parking wraz z podbudową, kostką i oświetleniem.  

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra omówił następujące tematy: 
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:44:11) 

- plan przeznaczenia nadwyżki budżetowej na remonty dróg oraz ścieżek 
rowerowych; 

- opracowanie harmonogramu rewitalizacji MOSiRu wraz z budową nowego basenu 
kąpielowego (plan pozyskania środków zewnętrznych); 

- plan zagospodarowania biurowca FUM. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra podziękował Radzie Miasta za wspólną pracę, 
która mimo różnic była bardzo owocna, a także złożył świąteczne życzenia. 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej, złożyła życzenia 
na nadchodzące Święta Bożego Narodzenia.  
Przebieg wystąpienia utrwalono w wersji audio-video (nagranie od 01:52:12). 

 
7. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów 
porządku obrad – zamknęła obrady LIX sesji Rady Miasta Poręba VIII kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

 

Elżbieta Kołodziej 

 

Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się 

w Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/44016/nagranie.htm 


